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Njåstad Jaktfelt 08.02.22

Viser til utsendt forespørsel  om tilbakemeldinger til bestandsplan

Vare anbefalinger er at det bør tas ut mellom 550 og 600 dyr årlig de tre neste årene for å få ned 
bestanden til et akseptabelt nivå, dette legger vi til grunn etter gjennomgang av ninarapport og 
kommunens gjeldende forvaltningsplan for hjort

De siste åra har det vært ekstra mye beiteskader på dyrket innmark i kommunen, vi har i vårt felt sett 
en jevn økning av skader de siste 10-15 år. Dette kan være tilfeldig med tanke på at hjorten flytter 
seg mellom områdene, men visst en ser på antall felte dyr de siste 10-15 årene har det vært en stor 
økning dette tilsier også at det er for mye dyr tilgjengelig. 

Vi anbefaler at landbruksområder som er i drift, og opplever beiteskader blir forfordelt med økning i 
kvoter dette begrunner vi i at det vil være enklere og mer effektivt å ta ut dyr i disse områdene, 
samtidig som at dette er et eget punkt i kommunens gjeldende forvaltningsplan. 

Vi ser oss enig i ninarapport med tanke på hvilke dyr avskytningen bør økes på (kolle og kalv) dette vil 
gi en reduksjon i antall dyr, og en nødvendighet visst vi skal få kontroll på bestanden i Osterøy 
Kommune

Det er vanskelig å sette noe tall på hvilken bestand som vil være den rette for Osterøy kommune, 
kanskje bestanden var rett for 15 år siden uten at vi har noen tall på dette.  vi tenker at det må tas ut 
mye produksjonsdyr de neste 3 årene for å komme ned på en bestand på ca 700 dyr. Da vil 
bestanden være såpass stor at den er godt bærekraftig, samtidig som at områder med mye 
beiteskader samtidig vil få mindre trykk. 

Njåstad Jaktfelt.

 


